

## Referat af bestyrelsesmøde i 6-7. Sundby

Dato: mandag den 22. april kl. 18.30

Sted: 6-7. Sundby Hytten, Formosavej 40

Tilstede: Kira, Janus, Johan, Christoffer, Patrik, Rasmus, Tobias, Line, Stine

Afbud: Mia, Philip, Henriette

### Dagsorden

1. Velkomst (dirigent, referent)
  - a. Line
2. Indkøb / reparationer og fondsansøgninger
  - a. Input fra ledergruppen
    - i. Opvaskemaskinen virker igen
    - ii. Stabstelte skal renses og imprægneres (tager vi af vedligeholdelseskonto)
    - iii. Hul i taget (i mikrorummet). Det laves på en arbejdsdag.
  - b. Input fra fondsudvalget (Line)
    - i. Kontakt med CPH Lufthavn ift. ansøgning om støtte til Spirernes tur til Færøerne
  - c. Ny hytte
    - i. Ikke noget nyt fra Fonden
    - ii. Vi afventer fortsat svar på, om vi kan få en udvidet brugsret. Kommunen arbejder på en model, hvor det specificeres, at det er spejdere der skal være på grunden (mere end 6-7. Sundby). De kan ikke skrive en gruppe på specifikt.
3. Økonomi
  - a. Bestyrelsesmedlemmer skal underskrive tilskudsregnskab og tilskudsansøgning – inden 1 maj. Hvis vi ikke gør det inden 1. maj, så koster det tre måneders tilskud til gruppen.

- b. Online underskrift. Alle har fået en e-mail fra Addo Sign på vegne af 6-7. Sundby
  - c. Vi kigger ind i at justere vores opsætning af regnskab i løbet af 2. halvår, så det bedre matcher Københavns Kommunes krav (Mia + Revisor)
4. Udpegning / genudpegning af ledere (Patrik)
- a. De præsenterede ledere udpeges af bestyrelsen
    - i. Mikro: Isabel, Niels, Søren, Bertil, Caroline
    - ii. Ulve: Tobias, Emil, Patrik, Sarah
    - iii. Spirer: Duus, Jesper, Kaspar, Frieda, William
    - iv. Trop: Christoffer, Line, Johan
    - v. Klan: Philip
    - vi. Paxtu: Jesper
    - vii. Gruppe: Patrik
5. Orientering fra grenene
- a. Mikroerne: Går godt med ledere og medhjælpere. Sommerlejr 24-26. maj.
  - b. Ulvene: Lederproblemer (har brug for flere assistenter. Tager nogle ind fra forældregruppen). Deltagelse på ture har været fin. Hjemves strategi – ingen tog hjem på de to overnatninger. Det virker som en god ide at tage det i steps. Sommerlejr – Gurreddam i uge 28. Der rykker ca. 12 stk. Pandaløbet gik godt – der var 7 børn afsted.
  - c. Spirerne: 12 børn til Færøerne. Lån af hytte lokalt. Adventure spejd forløb. 4 spejdere ansøgte, og har fået OK til at deltage på PUF. Et par udmeldinger / pauser pga. de har fået andre fritidsinteresser der ligger mandag. En del tager pause, så de kan starte igen, når de rykker op til Troppen (da de stadig har lyst til at gå til spejder). Halvdelen rykker op til troppen (ca. 12 personer)

- d. Troppen: Påskekursus på Forlev gik godt og sommerlejr foregår på Forlev. Andre interesser har været skyld i nogle udmeldinger. Fokus på sammenhold i troppen og hvordan integreres dette i spejderarbejde. Biodiversitet forløb. Derefter Adventure spejd. Forbereder divisionsturneringen
  - e. Klanen: Godt fællesskab. Kano sommerlejr til Sverige (primitiv lejr). Overnatning på Fælleden. Biodiversitet på grunden.
  - f. Paxtu: Næste møde er arrangement "Gadens stemmer" (høre historier fra Istedgade). Generalforsamling og planlægningsmøde er lagt efter sommerferien.
  - g. Gruppen: Familiespejd er i støbeskeen. Korpset kommer ud og fortæller ledergruppen om konceptet (d. 7/5). Korpset vil gerne drive det indledningsvist. Vi skal afklare rammerne omkring det. Skt. Georg d. 23/4.
6. Kommunikation fra Gruppen til forældre og interessenter
- a. Hvilke kommunikationskanaler anvender vi og hvordan vil vi gerne bruge dem?
    - i. Hjemmesiden og e-mail anvendes primært til gruppe relaterede fx Skt. Hans, Grupperåd, Gruppeture eller i med særlige tilmeldinger til arrangementer
      - 1. Opfordring: Send altid segmenterede e-mails ift. tilmeldinger for minde forældre om arrangementer og tilmeldinger
    - ii. Gruppens Facebook: Fokus er opdateringer omkring Gruppen fx Juletræer, Grupperåd etc.
    - iii. Lukkede facebook grupper for Grenene: Opdateringer og nyheder. Flere kanaler da man kan risikere, at vigtige tilmeldinger og deadlines forsvinder.
  - b. Vi planlægger et kommunikationsmøde med bestyrelsen i forbindelse med en ledergruppe-weekend (d. 2-3 november 2024). Her skal vi diskutere formål, hvem og hvordan ift.

kommunikation. Bestyrelsesmedlemmer bedes reservere d. 2/11 til mødet, som forventeligt kommer til at foregå i en hytte på Sjælland

- c. Der skal planlægges et kort kursus i web og e-mail system
  - i. I dag er der følgende roller og rettigheder:
    1. Hjemmesiden (assistent og højere end det kan redigere hjemmesiden).
    2. Medlemsservice (assistent og højere kan oprette et arrangement i medlemsservice og dette opretter automatisk et arrangement på hjemmesiden)
    3. E-mail. Johan og Patrik kan sende segmenteret e-mail

## 7. Arbejdsweekend d. 8-9. juni

### a. Afdækning af behov

- i. Input fra ledergruppen: Maling af klanhytte, Oprydning i slikboden, Oprydning på grunden, Skrue klodser fast på bænke om bålplads, Gennemgang af tag inkl. lapning ved Mikrorummet, Fjerne søm i hyttevæg, Køkkenrengøring (oprydning)

### b. Planlægning

- i. Lørdag d. 8. juni kl. 10 – 17
- ii. Patrik opretter en tilmelding og Line forfatter en e-mail til forældrene
- iii. På næste bestyrelsesmøde afklares det, hvem der står for hvad på arbejdsdagen

## 8. Eventuelt

- a. Lån af grunden? Tobias er hyttechef. Bestyrelsesmedlemmer, Ledere, Grundejerforeningen og andre spejdere. Vi tager det op til bestyrelsesmøderne case-by-case i andre tilfælde.
- b. Frivillige forældre. Skal tages op og sættes i system. Stine hjælper med dette og vi udvider efter næste bestyrelsesmøde.

c. Køn. Der er øje på kønsperspektivet på grenniveau